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Theoretical prediction of the size of the proton and correction of the quantum condition

Koshun Suto a)

5-24, Oote-Town, Isesaki-City, 372-0048, Japan

This paper shows that the quantum condition that Bohr applied to the hydrogen atom is an approximation. Also, as a result of calculations using a quantum condition newly assumed in this paper, it was possible to obtain, in addition to the orbital radius derived by Bohr, a physical quantity re/4, which is thought to be the radius of the proton. The electron is thought to be an elementary particle that has no size, but if it is assumed that the electron has a size, then this paper presents a value that is a strong candidate. If it is assumed that because the mass of the electron is involved in the size of the proton, the mass of the proton is involved in the size of the electron, then it becomes possible to predict the radius of the electron. If it is assumed that the radii of the proton and electron have existed in a fixed state since before the measurement of their size by experiment, then it becomes necessary to review quantum mechanics.

L'on montre ici que les conditions quantiques que Bohr appliquait à l'atome d'hydrogène sont une approximation. Aussi, d'après le résultat des calculs utilisant les conditions quantiques nouvellement supportées dans cet article, il est possible d'obtenir, en addition du rayon orbital dérivé de Bohr, une quantité physique re/4, qui est vraisemblablement le rayon du proton. On suppose que l'électron soit une particule élémentaire qui n'a pas de taille, mais si l'on considère que l'électron a une taille, alors cet article présente une valeur qui est une forte candidate. Si l'on suppose que, puisque la masse de l'électron est impliquée dans la taille du proton, la masse du proton est impliquée dans la taille de l'électron, alors il devient possible de prédire le rayon de l'électron. Si l'on suppose que les rayons du proton et de l'électron ont existé dans un état fixe jusqu'à la mesure de leur taille par expérimentation, il devient alors nécessaire de revoir les dynamiques quantiques.
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